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Islands District Council 

Agenda for the District Facilities Management Committee Meeting 

離島區議會 

地區設施管理委員會會議議程 

 

Date ： 15 May 2023 (Monday) 

日期 ： 2023年 5月 15日(星期一) 

Time ： 2:00 p.m. 

時間 ： 下午 2時正 

Venue ： Islands District Council Conference Room, 

14/F, Harbour Building, 38 Pier Road, Central, Hong Kong 

地點 ： 香港中環統一碼頭道 38號海港政府大樓 14字樓 

離島區議會會議室 

 

 

1. Confirmation of minutes of the meeting held on 13 March 2023 

通過 2023年 3月 13日的會議紀錄 

 

2. Question on the progress of the building of covers for the footpath beside Chung 

Yan Road outside Yat Tung Estate Car Park No. 1 and the addition of covers for 

the footpath beside Yu Tung Road from Hong Yat House to Fuk Yat House in Yat 

Tung (1) Estate 

(Paper DFMC 16/2023) 

有關逸東邨(一)號停車場對出松仁路旁行人道興建上蓋工程進展及逸東(一)邨

康逸樓至福逸樓後面裕東路旁行人道加設上蓋建議的提問 

(文件 DFMC 16/2023號) 

 

3. Report on the Services of the Public Libraries in Islands District by the Leisure and 

Cultural Services Department between February 2023 and March 2023 

(Paper DFMC 12/2023) 

康樂及文化事務署於 2023年 2月至 2023年 3月離島區公共圖書館服務情況 

(文件 DFMC 12/2023號) 

 

4. Report on the management of Leisure and Cultural Services Department’s 

recreational and sports facilities in Islands District (February to March 2023) 

(Paper DFMC 13/2023) 

康樂及文化事務署離島區康體設施管理匯報 (2023年 2月至 3月)  

(文件 DFMC 13/2023號) 
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5. Utilisation and improvement works of Community Halls in Islands District 

(Paper DFMC 14/2023) 

離島區社區會堂使用情況及改善工程 

(文件 DFMC 14/2023號) 

 

6. Progress report on DC-funded District Minor Works Projects 

(Paper DFMC 15/2023) 

獲通過由區議會撥款推行的地區小型工程進度報告 

(文件 DFMC 15/2023號) 

 

7. Any Other Business 

 其他事項 

 

8. Date of Next Meeting 

 下次會議日期  


